
Adam Stobiecki 

Radny Rady Miejskiej w Sulejowie  

INTERPELACJA 

Dotyczy: Brak przejścia dla pieszych. 
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Burmistrz Sulejowa 

Pan Wojciech Ostrowski 

Proszę o skierowanie mojego pisma i prośby do odpowiednich służb, odpowiedzialnych za 
bezpieczeństwo drogowe w naszym mieście. 

Ulica Klasztorna /powiatowa/ przy wylocie do skrzyżowania z ulicą Opoczyńską /krajowa/ nie posiada 
wydzielonego przejścia dla pieszych. Jest to najbardziej ruchliwy odcinek dla pieszych, łączący dwie 
strony miasta. Sposób przejścia dla pieszych nie jest uregulowany. Odbywa się na zasadzie 
dobrowolności wyboru miejsca przez pieszych z jednej strony na drugą przez ulicę Klasztorną. Jest 
bardzo niebezpiecznie, szczególnie teraz, kiedy do Sulejowa przyjeżdża duża grupa turystów. 

Proszę bez zbędnej zwłoki zająć się tematem. 
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